

**PERISYTIHARAN KAMPONG TAQWA
SEMPENA HARI MEDIA KEDAMAIAN SELATAN/PATANI KE-3 DAN PERHIMPUNAN
KEDAMAIAN 2016
28 FEBUARI 2016
PSU PATTANI**

DENGAN NAMA ALLAH YANG MAHA PEMURAH LAGI MAHA PENYAYANG

SEPANJANG TEMPOH 10 TAHUN YANG LEPAS KEGANASAN TELAH RAMAI MERAGUT NYAWA RAKAN SENEGARA. MELAHIRKAN PERASAAN CURIGA MENCURIGAI ANTARA PENDUDUK. LAHIR KESUSAHAN DALAM MENJALANKAN HIDUP HARIAN, SEMUA SISTEM KEMAJUAN TIDAK BERSAMBUNGAN. SEMUA PENGANUT AGAMA, AHLI KELUARGA DAN MASYARAKAT HILANG PELUANG DALAM PEMBANGUNAN.

JANGAN TERTIDUR , JANGAN MENUNGGU KITA MESTI MARA UNTUK MEMPELAJARI SEMUA YANG BOLEH MEMBINA MASYARAKAT LEBIH BAIK. KITA MESTI BERSEMANGAT UNTUK MEMPELAJARI KREATIF MASYARAKAT KITA SUPAYA MAJU SETANDING DENGAN NEGARA LAIN. KITA TIDAK BOLEH KALAH TERHADAP SEGALA HALANGAN.

KITA MESTI MEMAHAMI BERSAMA BAHAWA MASYARAKAT TELAH MELALUI PEMBELAJARAN DAN MEMPUNYAI BEBERAPA SALURAN. DAN KEDUA PIHAK SEDANG MENJALANKAN PROSES RUNDINGAN UNTUK Mencari JALAN KELUAR. INGIN MENHENTIKAN SEGALA BENTUK KEGANASAN , BERSUA MUKA DAN GUNA CARA AMAN.

CARA YANG DILAKSANA ADALAH BETUL KAMI MEMBERI SOKONGAN. DALAM PELABAGAIAN MASYARAKAT KITA DAPAT HIDUP BERSAMA DAN SALING BERTUKAR PANDANGAN. NAMUN PROSES RUNDINGAN DAMAI TIDAK AKAN BERJAYA. DAN KAMI FAHAM BAHAWA SEMUA PIHAK INGIN MELIHAT JALAN KELUAR DENGAN CARA AMAN YANG SESUAI UNTUK HIDUP BERSAMA. KITA SALING MEMAHAMI KEPELBAGAIAN. BOLEH MEMAJU MENGIKUT KEHENDAK RAKYAT.

JARINGAN “KAMPUNG TAQWA” MENGAJAK SEMUA MASYARAKAT TIDAK KIRA APA JAWATAN, APA STATUS MARILAH KITA SAMA-SAMA “MEMBINA SUASANA SEKELILING” YANG SESUAI DAN MENYOKONG TERHADAP PROSES RUNDINGAN DAMAI YANG SEDANG BERJALAN SUPAYA BERTERUSAN.DAN MEMPUNYAI KEMAJUAN POSITIF. TIDAK KIRA MANA-MANA KERAJAAN SEKALI PUN. GUNALAH KEBOLEHAN SEMUA PIHAK YANG ADA. MELALSANAKANNYA DENGAN STRATEGI YANG BAIK. KOORDINASI SETIAP PIHAK YANG BERKENAAN TIDAK KIRA KERAJAAN, BADAN SIVIL MASYARAKAT ATAU RAKYAT. KHUSUSNYA MEMBUKA PELUANG KEPADA RAKYAT DI PERINGKAT KAMPONG TERLIBAT DENGAN SEPENUHNYA. OLEH RAKYAT PERINGKAT KAMPONG ADALAH TENAGA YANG BERKUASA SEBENAR. SELALU MEMBANTU DAN SABAGAI FAKTOR YANG BOLEH MENENTUKAN ARAH PROSES RUNDINGAN DAMAI. BAGAIMANA HALA TUJU

PROSES RUNDINGAN DAMAI, ADIL ATAU TIDAK SEDIA UNTUK MENJADI PENENTU MASA DEPAN MEREKA. SEKALIGUS PROSES KERJA KERAJAAN JUGA HARUS BERUBAH MENGIKUT CARA PEGURUSAN YANG TERBAIK.

SELATAN ATAU PATANI ADALAH KAWASAN YANG PENUH DENGAN SUMBER MANUSIA YANG BERPOTENSI. TUHAN TELAH MENGURNIAKAN SUMBER ALAM KEPADA KITA TETAPI KITA MESTI MENGGUNA CARA HIKMAH YANG BAIK DALAM MENYELESAIKAN MASALAH. IA TIDAK DI LUAR KEMAMPUAN KITA , MANUSIA TIDAK BOLEH LARI DARIPADA SALAH DAN SILAP. KITA MESTI SEDIA MEMBERI MAAF ANTARA SATU SAMA LAIN.

TIDAK KIRA DI MANA ANDA BERADA , APA JAWATAN ANDA ATAU TIDAK BERJAWATAN KAMI MERAYU SUPAYA KITA SEMUA BUKA DADA MEMPELAJARI SIATUASI SEKARANG. DAN KITA SAMA-SAMA BEKERJASAMA UNTUK MENYELESAIKAN MASALAH. KITA MEMBINA SUASANA SEKELILING YANG BAIK TERHADAP PROSES RUNDINGAN DAMAI. KAMI BERDOA DAN MEMBERI SEMANGAT KEPADA SEMUA PIHAK YANG TERLIBAT MENDAPAT BALASAN KEBAIKAN PADA HARI INI....TERIMA KASIH

WASSALAMUALAIKUM